
Protokol Xr 5/2015

1: pesiedzenia SWi'itokrzyskiej Rady Dzialaln nsci Pozytku Publicznege III kadencji

7. dnia 01 Iipca 2015 r.

W dniu 01.07.2015 r. 0 uodz. 11.30 w sicdzibie Urzedu Marszalkowskieao
Wojewodztwa Swietokrzyskiego odbylo sie piate posiedzenie Swietokrzyskiej Rady
Dzialalnosci P01~1ku Publiczncgo III kadcncji.

Posiedzcnie Radv otworzvla Pani Aanicszka Piwnik-Piecvk - Przewodniczaca
Swietokrzvskiej Radv Dzialalnos~i POZ!1ku Publicznego. W posiedzeniu udz ial wzielo
() czlonkow SRDPP zgodnie z zalaczona lista obccnosci, ktora stanowi zalacznik nr 1 do
niniejszcgo protokolu.

Glownym tematern spotkania byla dyskusja 0 jakosci i roznych aspcktach wspolpracy
z sieciami i federacjami zrzeszcnymi w naszvm regionie. 0 tym jak ja rozwijac i poglebiac.
a takze 0 roli zrzeszen organizacji pozarzadovvch \\ rozwoj aktywnosci III sektora.

Prowadzaca spotkanie przcdstawila proponowany porzadek obrad (zalacznik nr 2):
I. Otwarcic posiedzenia.
2. Przyjecie porzadku obrad.
3. Marszalek Adam Jarubas - powitanie.
4. Prezentacje przcdstawicicli Sieci i Fedcracji Organizacji Pozarzadowych dzialajacych

w Wojcwodztwie Swietokrzyskim.
5. Mozliwosci wsparcia w ramach Regionalnego l'rogramu Opcracyjnego Wojewcdztwa

Swictokrzvskiego na lata 2014-10~O oraz rola partnerstw wielosekrorowych
w rol.WOJU rcgionu.

6. Mozliwosci wsparcia W ramach Europejskiego Funduszu Spolecznego oraz rola
partnerstw wiclosektorovvch w rozwoju regionu.

7. Wspolpraca jednostek saruorzadu tervtorialnego z innymi podmiotami lokalnyrni
w zakresie rozwoju ekonomii spotecznej.

8. Prczentacja zalozcn do Stratcgii ria Rzccz Mlodziezy.
9. Konsultacje projektu uchwaiy Sejmiku Wojewodztva Swietokrzyskicgo \\" sprawie

wyznaczenia Podkieleckiego Obszaru Chronionego Krajobrazu.
10. Dyskusja.
II. Zakonczcnie obrad.

Nie zgloszono uwag i uzupelnicn do porzadku. Rada przviela ww. porzadek jednomysl nie.
Przewodniczaca Rady powitala zaproszonvch gosci: Pana Adama Jarubasa 

Marszalka Wojewodztwa Swietokrzyskiego. Pania Aleksandrc Marcinkowska - Dyrektora
Dcpartamentu \\'drai:ania Europejskiego Funduszu Spolcczncgo Urzcdu Marszalkowskiego
Wojewodzrwa Swictckrzyskiego (UMWS). Pana Tomasza Janusza - Zastepce Dyrektora
Departamentu Polityki Regionalnej CMWS. Pania Barbare Zamozniewicz - Rzecznika
Mlodziezy dzialajaccgo przy Marszalku Wojewodztwa Swieto krzyskiego. czlonkow Rady
oraz reprezcntantow sieci .lcderacji organizacji pozarzadowych z terenu wojewodztwa.
Przewodniczaca nadmienila. it. \\ dalszej czesci posiedzenia uczcstniczvc bedzie takze Pani
Edyta Marcinkowska - Zastepca Dyrcktora Dcpartamentu Rozwoju Obszarow Wicjskich
UMWS. Przewodniczaca Rady poprosita 0 glos Pana Marszalka. W trakcie swojego
wystapienia Pan Adam Jarubas - Marszalek Wojcwodztwa Swietokrzvskicgo wyrazil radosc
z mozliwosci spotkania sie \\ poszerzonej formule. Wspomnial. iz podczas spotkania
zaprezentowane zostana najnowsze infonnacje z obszaru programowania unijnego. Marszalek
podkrcslu. iz obccnic wchodzimy W okrcs ogtaszania pierwszych konkursow i naborow.
ktorych w tym roku rna bye jes7czc 16. Duia ich c7~se nalezy do funduszy mit;kkich.
nale7~cych do Europcjskiego Funduszu Spolccznego. Przy okazji Pan .\1arsl.alek podzi~kowal



czlonkom Radv za aktywnosc w samej Radzie . ale lei: w sieciach tcrnatycznych. Marszalek
zwrocil sie z prosba 0 sugestie i uwagi w jaki sposob samorzad wojewodztwa moze wspomoc
sektor pozarzadowy.

\\' dalszej kolejnosci Przcwodniczaca Rady poprosila 0 zabranie glosu przedstawicieli
sieci /federacji organizacji pozarzadowych. W spotkaniu uczestniczyli reprczentanci
5 sieci/federacji. a miancwicie:

a) Swtetokrryska Federacja Oswiatowa ..Szansa":
b) Zwiazek Sial' arzy szeri Kleleck l Bank Zywnosci:
c) Kieleckic Forum Drganizacji Pozarzudowych ;
d) Swi~lOkrzyska Siec Wspolpracy;
e) "Syner~ia" Swietekrzyska Stec Akrywnusci ~nodziei.o\\ej,

\V spotkaniu nic uczestniczyli przedstawiciele Federacji Swietokrzyskich Org anizacj i
Pozarzadowych ..Horvzont".
Ad. a)

Glos zabral Pan Dariusz Kurcman. ktorv powicdzial, iz sicc powstala w marcu 2015 r.
i skupia organizacjc. ktorc prowadza dzialania 0 charakterze oswiatowym. Xa obecna chwile
siec two rzv grupa 25 organizacji. docclowo rna skupiac 40 organizacji . Siec ofe ruje pomoc
w zakresie pozyskiwania srodkow unijnych organizacjom funkcjonujacvrn na tcrenach
wiejskich.
Ad . b)

Siec na spotkaniu reprezemowal Pan Marcin Kozak i Pan Slawomir Cedro. Siec
powstala w 2007 r.. skupia 10 organizacji pozarzadowych. Cele i formy dzialania to m.in.:
zmniejszanie obszarow glodu i niedozywienia \\' regionie swietokrzyskim poprzez pomoc
zywnosciowa dla organizacji pozarzadovvch. osrodkow pomocv spolecznej . szkol. placowck
opiekuncso-wvchowawczvch. itp. placcwek: wyrabianie nawyku racjonalnego
gospodarowania zywnoscia: organizowanie pomocy doraznej popl7ez zbiorki publiczne. Siec
wspolpracuje z okolo 100 organizacjami. ktcrc maja pod swoja opieka okolo 100.000 osob,
Ad . c}

Forum reprczentowala Pani Katarzyna Kozlowska oraz Pani Anna Mikolaj czyk.
Forum dziala od wrzesnia 20 14 r. na terenie miasra Kielce. Zrzcsza 17 organizacj i (7 fundacj i.
9 stowarzyszen. 1 osobc koscie lna). Poczatkowo Forum byto niesforrnalizowana platforma
wspolpracy i wvmiany doswiadczen porniedzv samorzqdem miasta Kielce a kieleckimi
organizacjami pozarzqdowymi. Czlonkami Forum sa osoby. ktore posiadaja doswiadczcnie
w rcalizowaniu projektow unijnych. W imieniu Forum Pani Mikolajczyk zaoferov..'ala pomoc
organizacyjna i finan sowa przy organizacji tcgoroczncgo Kongresu Stowarzvszeri. Ponadto
wyrazila chec cyklicznych spotkan Z czlonkami Rady, Pani Mikolajczyk kolejny raz zwrocila
sie z prosba 0 mozliwosc konsultacji SZOOP \\ calosci przez sektor pozarzadowy oraz
a rnozliwosc poszerzenia liczby obserwatorow w ramach Komitetu xtonitorujaccgo. Pani
Anna Mikolajczyk wspornniala. it co prawda Urzad Marszalkowski jako Instytucja
Zarzadzajaca. nie rna obowiazku konsultowania SZOOP. poniewaz nie wynika to z zadnych
przepisow, ale przypomniala 0 zasadzic partnerstwa. Xadmienila. it w niektorych
wojewodztwach. pornimo braku obowiazku konsultacji, wladze wojewodztw takich. jak:
malopolskiego. lubuskiego. podkarpackiego. podjely sie konsultacji SlOOP. W zwiazku ze
zgloszonq potrlcbq konsultacji SZOOP Pan ~tarszaJek podjal decyzje. ii przed nastl;pnym
posiedzeniem Komitetu \ 1onitorujacego. ktorc zaplanov,'ano na 0~.08.2015 r.. nalezy
pr7cdys kutowac zgloszony pos tulat na spotkaniu zespofow roboczych. ~ast<;pnie Pan
Marszalek poprosil 0 zabranie gtosu Pana Tomasza Jan usza . Zast~pc~ Dyrektora
DepartamC'ntli Polityki Regionalnej Ut-.t\\'S. W kwcstii z\\.' i~kszcnia liczby obserwatorow
Dyrcktor Departamentu poprosit Paniq ~1ikolajczyk 0 zlozenie w \\'ersji papiero\\'ej
stosowncgo wniosku \\ lej sprawie. Oznajrnil. iz decyzj~ 0 zw ic;kszcniu Iiczby obserwatorow



podcjmie Zarzad Wojewodztwa. stosowna uchwala. Pan Tomasz Janusz przypomnial takze.
it rola Komitetu Monitorujacego jest zatwierdzanie kryteriow wybcru proiektow dotvczacych
dziaiari i poddzialan z zakresu Europcjskicgo Funduszu Spolecznego.
Ad. d)

Siec na spctkaniu reprezentowali: Pani Beata Spuda. Pan Artur Anyz oraz Pani
Komel ia Bern-Koziel. Siec powstala w ramach projcktu unijnego. Umowc podpi saly
33 organizacje pozarzadowe. Cel funkcjonowania sieci to zrzeszenie wszystkich
potrzc bujacyc h organizacji z trzeci ego sektora. Siec \v idzi potrzcbc wspierania malych
organizacj i.
Ad.•)

Siec na spotkaniu reprezentowali: Pan Karol Kaleta. Pan Michal Piasecki i Pan Piotr
Popiel. W sieci dziala takze Pani Barbara Zamozniewicz . Rzecznik ~lIodzieiy. Siec skupia
30 organizacji pracujacych z mlodzicza z 9 powiatow vojewodztwa swietokrzyskiego. Sicc
powstala w ramach projektu. Jest nieformalna. niezarejcstrowana. Sid planuje poszerzenie
o organizacje. ktore nie sa wpisanc do KRS.

W trakcie spotkania jego uczestnicy najbardz icj zain tcrcsowan i byli mozliwosciarni
i sposobern pozyskiwania funduszy unijnyeh w ramach nowego okresu programowania.
Dyrcktor Tomasz Janusz przedstawil mozliwosci wsparcia pannerstw crganizacji
pozarzadowych. Nadrn ienil. iz programy europejskie zacbecaja do realizacji projcktow
wlasnic w partnerstwach. Podkreslil. it czesto wiclosektorowc partnerskie podejscie decyduje
o sukccs ie poszczegclnych projcktow. Dyrektor zaznaczyl. iz przy occnic wnioskow branc
jest pod uwage dotychczasowe doswiadczenie, wiec w tym przypadku partnerstwa sa jak
najbardziej wskazanc. zwlaszcza \\' przypadku malych orgunizacji.

Nastcpnie glos zabrala Pani Dyrektor Aleksandra Marcinkow ska. ktcra nawiazala do
wvstapienia Pana Dyrektora Tornasza Janusza i oznajrni ta. iz w karcie oceny mcrvtorycznej
jest wyodrebniona czesc dotyczaca wymaganego doswiadczcnia. Podrnioty. ktore nie meja
doswiadczenia. musza wystepowac \\' partnerstwach, bo w przeciwnym przypadku ich
wnioski bcda odrzucone. Pani Dyrektor oswiadczyla, it przcwidziane sa wstepnie po 2.3 badz
~ warsztaty do kazdcgo konkursu. Pani Anna Mikolajczyk zadata pytanie: ezy jest rnozliwosc
orga nizacj i warsztatow w terenie, poniewaz widzi taka potrzebe zwlaszcza W odniesicniu do
malych organizacji. Pani Dyrcktor Marcinkowska zwrocila sie z prosba do obecnych na
posiedzcniu przedstawicieli organizacji pozarzadowych. 0 zglaszanie mailowo
zapotrzebowania na realizacje warsztatow. Xastepnie Przewodniczaca Radv zadala pyt anie
o wysckosc wkladu vlasnego wymagancgo \\' konkursaeh. Dvrektor \1arcinkowska
oznajmi!a. it ostatecznie vvmeganv wklad wlasny (w tvrn finansowy i niefinansowy), dla nw.
poddzialan przedstawiasie nastepujaco:

szkolnictwo zawodowe - 5%.
- przedszkola i alobki - 15%.
- osrodki wsparcia eko nomii spolecznej - 5%.
- rozwoj w~ sokiej jakosei uslug spolecznych - 7.5% .
- aktyv.ne wl<)czcnie - 15%.

;\'a zakonczenic swojego wyst~pienia Pani Dyrcktor wspomniata. iz pierwsze oglo szen ie
o konkursi~ poja\\; sili; jeszczc w lipcu 2015 r. Organi zacje b~d<) miaty dwa micsi~ce na
przygotowanie \\ mosku.

Korzystaj<!-c z obccnoSci Pana \larszalka na pos iedzcniu Rady. 0 glos poprosil Pan
Piotr Popiel - Prczes Stowarzyszenia Spektrum \lozliwoSci. ktory zglosil kilka uwag do
ot\\artych konkursow ofert oglaszan~ch przez Crz<!d ~tarszalkowski Wojewooztwa
SWic;tokrzyskiego. a mianowicie:

- OTeanizacjom oozarzadowym biorac\'m udzial w konkursie pm7nawane sa niskie
kwotv w stosunku do \mioskowan\ eh . \\" l wi¢u z tym faktem Pan Popiel



za proponowal rozwiazanie. polegajace na przyznawaniu przcz Ur74d srodkow
finansowych mniejszej liczbie organizacji. ale w wickszych kwotach:

w ogloszeniu ko nkurso \\)'m Departamentu Promocji. Edukacj i. Kultun'. Sponu
i Turystyk i. widn ieje zapis. t.e organizacja pozarzadowa moze zlol\"(: tr l\' oren\". zas
w rczultacie maks\TI1alnie prz\"znawane sa srodki na dwie 7 nich - \~ zwiazku z tym
faktem Pan Popiel zaproponowal rozwiazanie. polegajace na dokonaniu zrruan
w ogloszeniu poprzez wprowadzenie zap isu. ie dana organizacja maze zlozyc
i otrzymac dofi nansowanie maksymalnie na dwie ofcrt y.

- kazd \" l Departamentow Urzcdu ~1arszal kowskicgo oglaszajac\· pos zczc:golne
ko nkurs\" . kieruje sic odrebnymi zasadami, np. co do liczby wymal!anych 7..alac7niko\\"
- w zwiazku l tym faktem Pan Popiel zaproponowal. by Crzad Marszal kc wski
ujcdn oli cil zasady we: wszystkich Departamcnta ch oglaszajacych otwarte kon kursv
olen. Ponadto zwrocil sic z prosba do Pana Marszalka 0 mozliwosc nawiezania
wspolpracy ze Swictokrzyskim Urzedern Wojewodzkim i Starostwem Powiatowym
w Kielcach. eel em ujednoliccnia zasad rowniez pomiedzy tyrni Urzedami.

- w otwart\·ch konkursaeh o rcn widnieje zapis. i e organ izacja pozarzadowa nie moze
ubiega c sie 0 srodki linansowe z dotacii na oplacenic ksiecowe l!o i koordvnatora 
Pan Popie l podkresli l. it rzadko sie zdarza. zc ksiegowa swiadczy uslugi w ramach
wolontariatu. W zwiazku 7. tym faktem. zwroci! sle 7. prosba 0 przvdzielanie srodkow
no. ksiegowosc i koo rdynacjc zadania.
Urzad po ollloszeniu wvnik6w otwanego konkursu oferL narzuca organ izacii no. jakie:
oozvcje kosztor\"su or ganiz3cja mote przez naczv(: srodki ~ w zwiazku Z t)TI1
postulatem Pan Popiel zwrocil sie z prosba 0 mozliwosc decydowania przez
organizacje 0 przcznaczeniu srodkow fina nsowych na konkrctnc pozvcj e
w kosztorvsle. Ta uwaga skiercwana rownicz byla do Swictokrzvskiego Urzcdu
Wojewodzkiego.

Podsumowujac swoja vvpowiedz. Pan Popiel \\' cbccnosci Pana Marszalka oznajrn il. iz
wspolpraca z Lrzedem Marszalkowskim Wojewodztwa Swietokrzvskiego oraz ze
Swietokrzyskim Urzedem Wojcwodzkim uklada sit; bardzo dobrze.
:\ast<;pnic glos zabrala Pan i Teresa Sliwa - Kierownik w Regic nalnym Osrodku Polityk i
Spoleczncj Urzedu Starszatkowsklcgc. ktora przvpomniala. it 0 wvsokosci dofinansowania
decyduje Komisja Konkursowa zlozona rowniez z przedstawicicli sektora pozarzadowego.
Pani Sliwa nadmicnila. it. w latach poprzednich istniala tendencja narzucania przez Kornisje
Konkursowa. no. jakie pozycje w kosztorvsie bed a przyz nawane srodki. Obcc nic Urzqd
odchodz i od tej praktyki. Wspomnia la takze. iz organizacja. ktorej przyznano c7.~SC srcdkcw.
zobowiazana jest do aktualizacji kosztorysu. Pani Sliwa nadrnienila. iz w tyrn roku
w kon kursie ofen z zakresu reha bilitacji osob niepclnosprawnvch. organizacje pozarzadowe.
ktorc ubiegaly sie 0 srodki finansowe oral. przcszly pozvt ywni e occ nc forrnalna
i merytoryczna. otrzvmaly calosc wnioskowanej kwory. Pan Michal Piaseck i 
Wiccprzcwodniczacy Rady zaproponowai negocjacje przcd podpisaniem umowy. Pan i
Agnieszka Dudek - pracownik \\'ydzialu Polityki Spclecznej Swietokrzyskiegc Urzedu
Wojc wo dzkiegc w Kiclcach nad mienila. it L roku na rok przybyvva coral wiecej o ren. a sama
procedure konkursowa poch lania duzo cznsu. Ponadta w Urzedz ie Wojewodzkim wspolpraca
z organizacjami pozarzadowymi zajmujc sic tylko jeden pracownik.
Reasumujac , Pan Marszalek omajmi1. it przyjrzy si~ zgloszonym postulatom i podej mic
decyzje w kwestii ujednolicenia zasad w otwartych konkursac h otert oglaszanych w Urz~dzie

~-1arszalkowskim. 1\a zakoriczenic podzi ~kowal wszystkim gosciom za udz ial \.... posiedzcniu
Rady oraz ozno.jmil. it I. uwagi no. pilne obowiazki. musi sic udac na inne spotkania.

Kolej no glos zabral Pan \ 1icho.l Kocia z Regionalnego Osrodka Polityki Spolccznej
LJw;du Marszatkowskiego. kt6 ry mowit nL nowopowstalcgo Regionalnego Komireru



Rozwoj u Ekonomii Spolecznej. Plerwsze posiedzenie Kornitctu zap lanowano na lipiec 2015
r. Zasadniczyrn celem Komit etu bedzie wypracowanie planu rozwoju ekonomii spo lccznej do
2020 r. Projekt ten bedzic realizowany w wojewodztwie przez Regionalnv Osrodck Polityki
Spolccznej. od 2016 r. Do tej porl' ROPS opieral sie na Krajowym Komitecie Rozwoj u
Ekonomii Spolecznej . W trakcie spotkania pad lo pytanie. z kim mozna sie konraktc wac
w spravvie Komitetu, Pan Kocia poinformowal, ze na obecna chwile. on sam udz iela
informacji w tej kwestii, Ponadto nadmienil. iz w ramach nowej perspcktywv finansowej.
rusza konkursv z Regionalnego Programu Operacyjnego dotyczace powstawania Osrodkow
Wsparcia Ekonomii Spclecznej (OWES). Pani Beata Spuda reprezentujaca Swietokrzyska
Siec Wspclpracv zadala pytanie. co bcdzie nalezalo do zadan OWES? Pan Kocia wyjasnil . ts:
OWES to podmiot lub partncrstwo pos iadajace akredytacje ministra vtasc iwego ds.
zabezpieczenia spolecznego. swiadczacc lacznic \\ szystkie rodzaj c uslug wsparcia ekonornii
spolecznej. Zadaniem OWES bcdzie udzielanie bczzwrotncgo wsparcia. doradztwo prawne.
oraz ksiegowe dla podmiotow.

Podsurnowujac dotychczasowe obrady. Przcwodniczaca Rady poprosBa obecnych
czlonkow sieci.federacji organizacji pozarzadowych 0 wyt ypo wanie i przeslanic droga
mallowa do piatku. tj . 03.07.:W I5 r.. nazwisk osob (Iacz nie 6). ktorc beda pelnic funkcje
obscrwatora w Komitecie Monito rujacym.

W dalszej czesci spotkania Przewodniczaca Radv udzielila glos Rzeczniczce
\Hodziezy. ktora podsumowala dotychczasowc swojc dzia lania. do ktoryc h nalezy zaliczyc
m.in .:

- utworzenie Swietokrzyskiej Sieci Aktywnnsci Mlodziezowej pod nazwa
..SY;\ERGL,,··.

- udzial w konsultacjach rzadowego programu MPiPS na rzecz mlodziezy ..Aktywna
Mtodziez .
powclanie Zcspolu ds. strategii dla swietokrzyskicj mlodziczy. zlozonego z 9 osob
(przedstawiciele organizacj i pozarzadowych. Urzedu Marszalkowskiego oraz jeden
przedstawiciel elK Kielce).

Jcd nym z kluczowych planow Zcspolu jest opraccwanic Strategii dla Mlodziezy, Pani
Rzecznik oznajmila. it \\ Polsce nie opracowano takiej strategii w zadnvm z wojewodzwv. Do
tej pory odbylo sie 6 spotkan Zespolu. W ramaeh prac Zespolu wvtyczono dwa obszarv
problcmowe: aktvwnosc spoleczna i zatrudnienie (rvnek pracy). Pani Rzecznik wyrazila chec
wspolpracy ze SRDPP a jednoczesnic prosila droga mailowa i telefoniczna 0 wszelkie uwagi
i sugcsue do powstajacej Stratcgii, Pan Tomasz Rejrner - Komendant Zwiazku Harccrstwa
Polskiego Choragiew Kielecka zada l pytanie: co stanowi punkt wyjscia do Stratcgii?
Z odpowicdzi uzyskanej od Rzcczniczki. wynika. iz punk tern odniesienia sa badania krajowe,
Xatomiast Ks. Krzysztof Banasi k z Caritas Diecezji Kicleckiej oswiadczyl. iz Zespo!
powinien zajac si~ jcszcze jcdnym obszarem problemowym. a mianowicic sektorem
przedsi<;biorcow.

:"iastt;pnie glos udzielono Pani [clycie .\farcinkowskiej - 7.astt;pcy Dyrektora
Departamentu Rozwoju Obszarow Wiej skich i Srodowiska. ktora zaprezcmowa la projekt
uchwaly Sejmiku Wojcm:ld7twa w spraWic wyznaczenia Podkielcckiego Obszaru
Chronioncgo Krajobrazu. Prl.eprowad7ona \\ 201-1- r. inv..-entaryzacj a pnyrodnicza
Podkicleckiego Obszaru Chronionego Krajobrazu. zobrazowala zasoby srodo\-\'iska i ohecne
w ww . obszarze 7.agrozenia. a \\" konsekwenej i okrdli la potrzcby ochrony tego obszaru.
\\' opa rciu 0 zasobnosc element6w przyrodniczych. atrakcyjnosc geomorfologiczn~.

hydrologiczn~. kulturow~ i turystyczn'l. wyznaczono obszary 0 noznico\\"anych \valorac h.
\\'yniki waloryzacji stano\\"ily podsta\\-9 do wyznaczenia obszaru POChK \\Taz ze strefami
o romym rezimie ochronnym. Dla strd' A i B zapropono \\"ano stosowne zakazy (z katalogu
zakazo\\- 1. Ustawy 0 oehronie przyrody). Dooor zakazo\\ oraz zapropono\\"anych ods tc;pstw
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od tych zakazow. podyktowany byl. z jednej strony troska 0 zachowanie wanosci
przyrodniczych. a z drugiej strony uwzglednienicm potrzeb spolecznych i gospodarczych.
Natomiast dla strefy C odstapiono od usranowienia zakazow. zt: wzgledu na to. iz sa to tereny
zabudowanc. uzvtkowane rolniczo oraz w duzyrn stopniu przeksztalcone przez czlowieka,
Ponadto dla kazdcj ts: stref okreslono cele dzialan ochronnych oraz zaproponowano dzialania
ochronnc dla ich realizacji . Rozpoznanie stanu zasobow przyrodniczo-krajobrazowych oraz
przeprowadzona wieloaspektowa waloryzacja ohszaru dala podstuwe do przeprowadzenia
rewizji granic POChK. w wyniku ktorej wlaczonc zcstaly 2 fragmenty 0 lacznej powicrzchni
98.88 ha.: Fragment I - okolice Zagorza. obejmujacy kamieniolom ..Bukowa Gora" oraz
fragment 2 - obejmujacv tereny piaskowni ..Brzeziny" na poinocny-zachod od Morawicy.
Pani Dyrektcr wspomniala. it po konsultacjach wplyn~ly Heme uvugi dotyczace konkretnych
zapisow niemozliwych do przyjccia. W ramach konsultacj i wplywaly liczne zapytania np. od
osob fizycz nych. czy ich dzialka znajduje sie w obszarze A. B. czy C.
Reasumujac. cztonkowie Rady wyrazili pozytywna opinie w sprawie projektu Uchwaly.

Na zakonczenie spotkania poruszono kwestic organizaeji Kcngresu Stowarzyszcn.
Przewodniczaca Rady przypomniala. rc w organizacje Kongresu w roku ubicglvm
zaangazowani byli: Urzad Marszalkowski Wojewodztwa Swietokrzyskiego. Swietok rzyska
Rada Dzialalnosci Pozytku Publicznego. Stowarzyszenie lntcgracja i Rozwoj. Stowarzyszenie
Edukacja przez Internet. Fundacja Rozwoju Demokracji Lokalnej . Przewodniczaca Rady
poprosila czlonkow 0 propozycje tematvczne Kongresu do 10.07.2015 r. Podkreslila. te
Kongres mote b) Cjedno badz dwudniowy.

Kolcjne posiedzcnie Rady zaplanowano na sierpien 20 15 r. Pcsiedzenie Rady zostalo
zakonczone 0 godz. 14.00.

Prctokol sporzadzila:

Agnicszka Dudek

Zalaclniki:

Zalacznik nr I - Lista obecnosci

Zalacznik nr 2 - Porzadek obrad

Przewodniczaca obrad:

Agnie . 'a Piwnik-Piecyk



Porządek obrad piątego posiedzenia 

 Świętokrzyskiej Rady Działalności Pożytku Publicznego III kadencji.  

1 lipca 2015 r. godz. 11.30 sala nr 102 

 

1. Otwarcie posiedzenia  

2. Przyjęcie porządku obrad 

3. Marszałek Adam Jarubas – powitanie  

4. Prezentacje przedstawicieli Sieci i Federacji Organizacji Pozarządowych działających 

w  Województwie Świętokrzyskim  

5. Możliwości wsparcia w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Świętokrzyskiego na lata 2014-20 oraz rola partnerstw wielosektorowych w rozwoju 

regionu – pan Tomasz Janusz z-ca dyrektora Departamentu Polityki Regionalnej 

6. Możliwości wsparcia w ramach Europejskiego Funduszu Społecznego oraz rola 

partnerstw wielosektorowych w rozwoju regionu – pani Aleksandra Marcinkowska 

dyrektor Departamentu Wdrażania Europejskiego Funduszu Społecznego 

7. Współpraca jednostek samorządu terytorialnego z innymi podmiotami lokalnymi  

w zakresie rozwoju ekonomii społecznej – pani Teresa Śliwa Regionalny Ośrodek 

Polityki Społecznej 

8. Prezentacja założeń do Strategii na Rzecz Młodzieży - pani Barbara Zamożniewicz 

Rzecznik Młodzieży 

9. Konsultacje projektu uchwały Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego w sprawie 

wyznaczenia Podkieleckiego Obszaru Chronionego Krajobrazu  - pani Edyta 

Marcinkowska z-ca dyrektora Departamentu Rozwoju Obszarów Wiejskich  

i Środowiska 

10. Dyskusja 

11. Zakończenie obrad.  
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1. Ks. Krzysztof Banasik
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2. Agnieszka Dudek

:r:x..o~

3. Sebastian Gralee
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4. Karolina Jarosz
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5. Agnieszka Kmiecik

~
6. Beata Napierala

7. Micha/ Piasecki
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8. Agnieszka Piwni k· Pieeyk
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9. Tomasz Rejmer /(. ~~.~

10. Teresa Sliwa
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11. leszek Wn~trzak

12. Bogus/awa Wypyeh
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